
3BiT
депутата Кегичiвськоi селищноТ ради VIII скликання

вiд полiтичноТ партii <<Всеукраiнське об'сднання <<Батькiвlцина>
Караптана Олександра Сергiйовича за 2024 piK

У своТй депутатськiй дiяльностi протягом звiтного перiолу керувався
Конституцiею Украiни, Кодексами та Законами Украiни, iншими нормативно-
Правовими актами, а також принципами чесностi, поваги до виборцiв,
пiдтримки незахиIцених верст громади.

OcHoBHi напрямки мосi депутатськоТ дiяльностi - це захист прав та irrTepeciB
жителiв Кегичiвськоi громади, зокрема Андрiiвського старостинського округу.

Вiдповiдно до рiшення V cecii селищноi ради VIII скликання мене було
обрано заступником голови постiйноi KoMiciT з питань Регламенту,
забезпечення, охорони та захисту прав людини i громалянина, законностi
ГРоМадського порядку, депутатськоТ дiяльностi та етики, розвитку мiсцевого
самоврядування.

Bci питання, що розгляд€rлися на засiданнях KoMiciT, вирiшувалися
колегiально i вчасно, у вiдповiдностi з нормативними вимогами.

Протягом звiтного перiоду брав участь в роботi 11 пленарних засiдань сесiй
КегичiвськоТ селищноi ради та у 5 засiданнях постiйноТ KoMicii. Попередньо
ОЗнаЙомлЮвався з питаннями, що виносилися на засiдання, долучався до Тх

ОбГОвОрення. Голосуючи за рiшення, завжди враховував думку своТх виборuiв.
З рiшеннями сесiй, по можливостi, знайомив cBoix односельцiв.

ЯК депУтат селищноi ради, постiйно спiлкувався з виборцями, 2 рази на
МiСЯЦЬ (I i ПI четверг) проводив прийоми громадян, отримував звернення,
ЗДебiЛЬШОГО В уснiй формi, на якi свосчасно реагував i сприяв ix позитивному
вирiшенню. А саме: вирiшення правових, земельних питань, rvrатерiа-пьноТ
пiдтримки на лiкування, для полiпшення побутових умов, надання транспорту за
потреби, тощо. Фiнансово пiдтримував громадян, якi поп€tли в складнi життсвi
обставини, в тому числi внутрiшньо перемiщених осiб, якi тимчасово
проживають на територii Андрiiвського старостинського окруry. Постiйно,
з початку повномасштабноi вiйни долучаюся до волонтерськот допомоги
та пiдтримую пiдроздiли вiйськовослужбовцiв Збройнi Сили Укратни донатами.

прозвiryвав перед виборцями про свою роботу пiд час органiзованих
зустрiчей за мiсцем проживання.

Як депутат, планую i вЛК ДеПУТаТ, ПЛаную l в под€rльшому працювати в TicHoMy KoHTaKTi
з виборuями, сприяти вирiшенню ik проблемних питань, пiдтримувати iнiцiативи
Кегичiвськоi громади щодо под€lльшого ii розвитку.
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